
 

Z á p i s 
zo zasadnutia finančnej komisie konaného dňa 12. mája 2022 

 so začiatkom o 15.00 hod. 
 

 

 

Prítomní: Ing. Danka Kiráľová, Ing. Eva Balciarová, Ing. Juraj Remeň, Hilda Ginisová, 

Roman Moncoľ, Mária Kradláková 

 

Ďalší prítomní: Ing. Katarína Trnavská, Ing. Oľga Maciaková, Ing. Anna Václaviková 
 

Ospravedlnení: Mária Zdechovanová, Ing. Ján Antal 

 

Predsedníčka finančnej komisie Ing. Danka Kiráľová  privítala prítomných a konštatovala, že 

na rokovaní sú prítomní 6 členovia komisie, čím je zasadnutie uznášaniaschopné.  

Oboznámila prítomných s navrhovaným programom:  

  

1. Vyhodnotenie ponúk na úverové financovanie investičných aktivít mesta Hnúšťa na 

r. 2022 

2. Návrh na zmenu rozpočtu č. 2/2022 

3. Rôzne 

 

Program rokovania bol jednohlasne schválený. 

 

K bodu 1 /  

Vyhodnotenie ponúk na úverové financovanie investičných aktivít mesta Hnúšťa na 

r. 2022 

 

Ing. Trnavská informovala o predložených ponukách na úverové financovanie 

investičných aktivít mesta na r. 2022, výhodách a nevýhodách jednotlivých ponúk, ktorých 

vyhodnotenie bolo spracované v textovej aj tabuľkovej forme. Boli predložené ponuky troch 

bankových inštitúcií – VUB Banka, Slovenská sporiteľňa a Primabanka. Úverový rámec bol 

stanovený na základe schváleného rozpočtu a návrhu na zmenu rozpočtu predloženého 

v ďalšom bode rokovania na základe aktuálne dostupných informácií o výške jednotlivých 

plánovaných investičných aktivít v sume 775 000 €. Splatnosť úveru je navrhnutá na 7, 10 

alebo 15 rokov. Úroková sadzba je navrhnutá základná ( viazaná na EURIBOR), VUB a SLSP 

ponúka aj fixnú úrokovú sadzbu. Vzhľadom na vysokú nestabilitu na finančných trhoch je zo 

strany bánk ťažké predpokladať vývoj úrokových sadzieb, s vysokou pravdepodobnosťou sa 

však očakáva ich výrazný rast. 

Ing. Kiráľová navrhuje upraviť výšku čerpania úveru podľa výsledkov verejného 

obstarávania uzavretia 2. etapy skládky TKO. Navrhuje schváliť čerpanie úveru od VUB 

banky vzhľadom na existujúci platobný styk a výrazne nižšie poplatky vzťahujúce sa 

k úverovej zmluve. Úrokovú sadzbu navrhuje formou fixovanej sadzby. 

Ing. Maciaková informovala o predložených ponukách v rámci verejného obstarávania 

na uzavretie 2. etapy skládky. Ponuky sa momentálne vyhodnocujú a porovnávajú s kritériami 

a požiadavkami stanovenými vo verejnom obstarávaní. Splatnosť úveru navrhuje na 15 rokov 

vzhľadom na medziročný rast bežných výdavkov, ich nepredvídateľný vývoj a potrebu 

splácania aj návratnej finančnej výpomoci MF SR od r. 2024. 

R. Moncoľ navrhol prehodnotiť rozpočtované investičné aktivity mesta z vlastných 
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zdrojov a dofinancovať uzavretie skládky z týchto zdrojov v záujme nezvyšovania zadĺženosti 

mesta. Navrhuje nerealizovať investičné aktivity, ktoré zatiaľ nie sú zahájené a je možné 

presunúť ich na nasledujúce roky.  

Ing. Kiráľová po zodpovedaní ďalších otázok členov komisie dala hlasovať o dobe 

splatnosti úveru, forme úrokovej sadzby a bankovej inštitúcii, s ktorou bude uzavretá úverová 

zmluva.  

Jednohlasne bolo schválené uzavretie úverovej zmluvy s VUB bankou s 15-ročnou 

dobou splatnosti. Dvaja členovia komisie hlasovali za základnú úrokovú sadzbu, štyria 

členovia za fixnú úrokovú sadzbu. 

 

Finančná komisia berie na vedomie vyhodnotenie ponúk na úverové financovanie 

investičných aktivít mesta Hnúšťa na r. 2022 a navrhuje mestskému zastupiteľstvu schváliť 

uzavretie úverovej zmluvy s VUB bankou s fixovanou úrokovou sadzbou na dobu splatnosti 15 

rokov.  

 

K bodu 2 /  

Návrh na zmenu rozpočtu č. 2/2022 

 

Ing. Trnavská informovala o potrebe navýšenia rozpočtu úverových prostriedkov na 

r. 2022 z dôvodu predpokladaného nižšieho príjmu od Envirofondu na uzavretie 2. etapy 

skládky TKO. Vzhľadom na aktuálny rozpočet tejto investície a neukončené verejné 

obstarávanie je navrhnuté zvýšenie úverovej zaťaženosti o 117 000 €. Zároveň je navrhnuté 

financovanie obstarania osobného motorového vozidla z prostriedkov predchádzajúcich rokov 

vo výške 31 500 €. Vzhľadom na získanie dotačných prostriedkov na tento účel bude mesto 

žiadať refundáciu 95 % hodnoty investície.  

Ing. Kiráľová informovala, že dôvody navýšenia úverových prostriedkov boli 

prekonzultované v predchádzajúcom bode rokovania a výdavky na obstaranie motorového 

vozidla považuje za opodstatnené a efektívne vynaložené pre skvalitnenie terénnej sociálnej 

práce a opatrovateľskej služby. Po zodpovedaní ďalších otázok členov komisie dala hlasovať 

o návrhu na zmenu rozpočtu č. 2/2022. 

Piati členovia komisie hlasovali za schválenie takto predloženej zmeny rozpočtu, jeden 

člen bol proti. 

 

Finančná komisia berie na vedomie návrh na zmenu rozpočtu a navrhuje mestskému 

zastupiteľstvu schváliť zmenu rozpočtu formou rozpočtového opatrenia č. 2/2022.  

 

K bodu 3 /  

Rôzne  

 

Ing. Václaviková informovala o vypracovanej Hodnotiacej správe o realizácii priorít 

a cieľov aktualizovaného Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Hnúšťa na 

r. 2021 – 2023 s výhľadom do r. 2025, ktorá bola spracovaná na základe podkladov 

predložených z jednotlivých oddelení MsÚ a školských zariadení. Hodnoty realizovaných 

aktivít sú s odkazom na údaje v záverečnom účte, čo sa týka plánovaných aktivít – budú sa 

realizovať v súlade so schváleným rozpočtom na jednotlivé rozpočtové roky. 

Ing. Kiráľová ocenila podrobné, detailné a prehľadné spracovanie hodnotiacej správy. 

R. Moncoľ požiadal o spracovanie písomného stanoviska k možnosti pozastavenia 

realizácie niektorých investičných aktivít z vlastných zdrojov mesta rozpočtovaných na 

r. 2022 v záujme dosiahnutia úspory finančných prostriedkov a obmedzenia úverovej 

zaťaženosti mesta. Zároveň požiadal o doplnenie rokovacieho programu každého zasadnutia 
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finančnej komisie o plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia. 

 

Finančná komisia berie na vedomie Hodnotiacu správu o realizácii priorít a cieľov 

aktualizovaného Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Hnúšťa na r. 2021 – 

2023 s výhľadom do r. 2025. 

Finančná komisia žiada Odd. výstavby, ŽP a VO MsU Hnúšťa o písomné stanovisko 

k možnosti prehodnotenia časového posunu investičných aktivít mesta z vlastných zdrojov na 

r. 2022 za účelom nižšieho úverového zaťaženia samosprávy. 

 

Ing. Kiráľová po prerokovaní uvedených bodov programu ukončila o 16:40 hod. rokovanie 

finančnej komisie.  

 

 

V Hnúšti dňa 16. 05. 2022 

Zapísala: Ing. Katarína Trnavská       

 

         

 

 

 

 

Ing. Danka Kiráľová 

       predsedníčka finančnej komisie 
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U z n e s e n i e          č. 24/2022 
zo zasadnutia finančnej komisie konaného dňa 12. 5. 2022 

 

 

 

Finančná komisia 

 

a/ berie na vedomie  

- vyhodnotenie ponúk na úverové financovanie investičných aktivít mesta Hnúšťa na 

r. 2022  

- návrh na zmenu rozpočtu č. 2/2022   

- Hodnotiacu správu o realizácii priorít a cieľov aktualizovaného Programu 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Hnúšťa na r. 2021 – 2023 s výhľadom do 

r. 2025 

 

b/ navrhuje mestskému zastupiteľstvu schváliť 

- uzavretie úverovej zmluvy s VUB bankou s fixovanou úrokovou sadzbou na dobu 

splatnosti 15 rokov 

- zmenu rozpočtu formou rozpočtového opatrenia č. 2/2022 

 

c/ žiada: 

- vedúceho odd. výstavby, ŽP a VO: 

- o písomné stanovisko k možnosti prehodnotenia časového posunu investičných aktivít 

mesta z vlastných zdrojov na r. 2022 za účelom nižšieho úverového zaťaženia 

samosprávy 
 

 

 

V Hnúšti 16. 5. 2022  

 

 

 

 

 

 

        Ing. Danka Kiráľová 

          predsedníčka finančnej komisie 


